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1 Program zasedání 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání             
konaného dne 13. 1. 2015 na Podolí.“ 
OHP: 12; 12:0:0 → Schváleno 

19:04 Příchod delegatů > Jakub Tauchman, Veronika Huvarová 

2 Informace z klubů 
Sincoolka  Byla party. Otevirá se fotokomora.  

Buben  Měly párty. Probihají volby 

eFDrive  Proběhl UZEL a proběhl uspěšně. Měli už i afterparty. 

Orlík  Proběhla dobrá seznamovačka. Povedla se a bude dalši.  

PodOLee  Proběhlo nabydlování. Zapis nových členovů. Proběhla Akce                 
Prvak. Uspěšně. Pořád se řeší přistup cizích lidi na koleje.  

IAESTE  Děkuje SH za stůl. Začali na přípravěprojektůa akcí jako je ViK a                               
IAESTE Day 

BEST  Připravuje se inženýrská soutěž a party pro novačky. 

Čajovna  Nic zvláštního. 

ISC  Rozběhli jazykové kurzy přistupné nám všem a jsou zdarma. Víc                       
informací na webu ISC. Proběhl take SAF a úspěšně. Také probíhají párty ve                         
středy. 

Masařka  Proběhla filmová welcome party. Pracuje se na WIFI (teďse čeká                         
na reakci SÚZu). 

ESC  Zkouší nove způsobi náborů. Pokuďse povede, poreferují. Dále teď                       
začínají mít workshopy.  

Bion  Proběhl tyden biomedicíny. Měli koncert UDG. Tento rok našli prváky co                         
rádí něco dělají a plánují akce. Řeší se síť 

SH (T. Gura)  Nabrali lidi na Akci prvák. Bylo SOA a Strahov ziskal medialní                             
publicitu.   

3 Informace z Akademického Senátu 
Na zářijovém zasedání bych z těch pro studenty zajímavějších bodů vyjmenoval 
asi Zahájení diskuze o dlouhodobém záměru ČVUT, Strategii ČVUT a zahájení 
přípravy IP projektů pro rok 2016. 
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Dále byla odprezentován vývoj projektu CIIRC, kde bylo ředitelem prof. 
Maříkem ve stručnosti sděleno, že projekt narůstá podle plánu, v některých 
ohledech dokonce rychleji. 

 

AS ČVUT navrhl své zástupce do komise pro výběrové řízení na pozici kvestora, 
přičemž pan rektor sdělil, že vyhoví i přání, aby byl v komisi také zástupce 
studentů, též navržený AS. Za studenty byl navržen místopředseda MIchal Jex. 

 

V informacích rektora byla pozornost věnována například dalšímu vývoji 
projektu Dejvice center, kde je situace stále vcelku nepřehledná, složitá a 
nestabilní. 

 

Asi nejzásadnějším bodem bylo projednávání situace na SÚZ, kde vystoupil 
nejdříve pan rektor s důvody, kvůli kterým by měl být ředitel Příhoda 
propuštěn. Těch důvodů bylo více a z mého pohledu žádný z nich nebyl nijak 
jasným pochybením pana ředitele. Nejzávažnější výtkou bylo zaplacení zálohy 
na odkup prádla ve výši 5M, přičemž tento postup měl odsouhlasen tehdejším 
kvestorem. Na konci diskuse pak pan rektor řekl, že ředitel Příhoda dostane 
výpověď. Tak se také stalo a nahradil ho Ing. Mach, který je pověřen řízením 
SÚZ do konce výběrového řízení. 

Situaci řešila také komise pro SÚZ, která jednomyslně navrhla následující 
usnesení: "AS ČVUT vyzývá k neukvapenému jednání ohledně situace na Správě 
účelových zařízení. Současný ředitel Příhoda po dobu svého působení odvedl 
spoustu dobré práce, která převažuje vytýkaná pochybení. Zaslání zálohy na 
odkup prádla proběhlo s dobrým úmyslem se souhlasem tehdejšího kvestora." Z 
důvodu neusnášeníschopnosti pléna v době projednávání tohoto bodu se o 
usnesení již nehlasovalo. 

4 Studentská samospráva 
Novým ředitelem SÚZ ČVUT Ing. Bohumil Mach, od konce zaří 2015. 

 pan Mach je absolvent ČVUT, strojní fakulty, bydlel na různých místech na 

kolejích ČVUT během 5 let studia; je vrstevníkem pana rektora a znají se již 

dlouho, nechce být sám označován jako krizový manažer, 

 má dlouholeté zkušenosti z firem zabývajících se správou budov a nemovitostí, 

 bude proveden důsledný audit hospodaření (včetně větších či problematických 

smluv) a procesů, externí firma, chystají se podklady, 

 brzy začne zpracovávání návrhu rozpočtu SÚZ pro rok 2016 pro jednání AS 

ČVUT včetně revize dosavadních plánů (nedá se tedy říci, na co budou vydány 
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prostředky příští rok, zejména investiční), 

 ředitel už dělá obchůzky všech pracovišť SÚZ, 

 už je hotov výkaz všech tržeb a nákladů, které jsou příslušné konkrétním 

pracovištím a účetním jednotkám SÚZ, 

 proklamuje zájem jednat se studenty a spolupracovat, už se uskutečnilo 

několik schůzek, Standa může informovat 

 potvrzení o studiu: neměli by chtít po studentech ČVUT na začátku/konci, z                         
ISKAM4 

 už by měly chodit emaily v jazykových mutacích a SMS se zpožděním s                           
jazykem registrace 

 změnil se domovní řád > hlášení závad 

 příští RSS bude 26.10.2015 v MK; příští ZZS VS se uskuteční v pondělí v 

pondělí 9. 11. 2015 v 8.30 na Strahově v bloku 1 ve velké zasedací místnosti. 

 

5 Vyroční zpráva CEN za rok 2014  
Zaslána do konference Parlamentu.  

Bylo složité sehnat podklady od bývalé Centrály k sepsání VZ. Bývalá Centrála                       
fungovala na jiné platformě.  

O. Hába prezentoval výroční zprávu Centrály. 

K. Jakubů: Dávají se na tiskoviny loga FSP? Nemá to byt i ve vyroční zprávě? 

S. Zejnilović: Celá akce je hrazena z X zdroju, ale logo je použito na letačcích                             
nebo tričkách, která se hradila z FSP. Ve VZ být nemusí.  

K. Jakubů: Centrala se zpozdila se sepsanim a odevzdanim vyroční zprávy 

O. Hába: Ano. Jak už bylo rečeno byl problem s podklady z minuleho roka, kdy                             
působila ještě stará Centrála.  

 

6 Výroční zpráva SU za rok 2014 
O. Hába prezentoval výroční zprávu SU. Prosí také o psaní vyročních zpráv 
objektivním způsobem. Naražky na osoby, které se nemohou branit nejsou 
“košer”. 

O. Karmazín: Prosí o vyškrtnutí CNA z PodOLee. Už tam neprobíha. 

Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje výroční zprávu Studentské               
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unie ČVUT ve znění, ve kterém byla zaslána do parlamentu, s                     
vyškrtnutím CNA z PodOLee“ 
OHP: 14; 13:0:1 → Schváleno 

7 Spolupráce s pivovary Lobkowicz 
O. Štumbauer přednáší možnosti a co vše nám pipovar nabízí (rozebirano i na 
minulém zasedání Parlamentu). Varuje, že rotvozi až s vetším odběrem. Pokud 
by kolejní kluby chtěli, mohou levne sudy přeprodávat svým členům, ale je 
potřeba vždy najít osobu, ktérá a by se o to starala a popřípadě zařídit 
ekonomickou činnost. Tato osoba by dva tydny pred akcí pivo zařídila. Bral by 
take 17% slevu, která by byla zaslána zpětně za čtvrtletí. Možnost 5+1 se 
nevyplati menším odběrům, kdy například odebereme jen 3 sudy.   

N. Kyjevská: Kam by šlo těch 17%, které by se vraceli zpětně? 

O. Štumbauer: Ty by po prepočítání byli zaslány zpět klubům.  

O. Karmazín: Jak je to s exkluzivitou? Jsme povini odebírat sudy od 
Lobkowicze?  

O. Štumbauer: Ne. I na SOA byl jiny pivovar, protože měli lepší nabídku.  

Nezavazný pruzkum > 4 klubům se to libi a 2 by uvítali malou úpravu 

Masařka a PodOLee: Jsme zasobeni SÚZem, který nam sudy přeprodává za 
nákupní cenu. Další vyhdou je, že oni to i vyzvednou i uskladní. 

T. Gura: Chtělo by to lepe právně podchytit. 

O. Karmazin: Dal by lidem na vyběr. Ale nesmime zapomenout, že pronajem 
skladu na uskladnění muže byt dražší. 

O. Štumbauer: Jde hlavně o to jestli Parlament souhlasí s konceptem.  

S. Jeřábek: Jestli jde o dobrovolnost tak je to super. Je ale potřeba vyřešit jak 
učetně. 

Silicon Hill a Buben takouvou spolupraci vytají. 

8 Výjezdní zasedání SU ČVUT 
Bude 1315. listopadu. Bude na chatě blizko Prahy jmenem Chata Železná 
(www.chatazelezna.cz). Je to misto ve skvělé dojezdové vzdáleností i busem.  

Vezměte si spacáky (postele jsou, nejsou deky) a bačkůrky. 

Propočítání lidi a přihlášky ještě přijdou.  

Poplatek 200, Kč na osobu jako minule.  

Parlamet: Stejni lektoři? 

S. Zejnilović: Jiní.   
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9 Výjezdní zasedání studentských organizací 
Sešlo se hodně klubu z celé ČR. Rešil se Studentský Majáles s UK. Obecně by 
unie chtěli se připojit. SU ČVUT měla také hojné zastoupení.   

Probírali se společné akce. Například Daruj krev.  

Ve spolupráci se SKRVŠ se začala dělat propagační a image “projekt” s nazvem 
“Týden studenstva”. Pres tento “projekt” by se mohli propagovat studentské 
akce. Akce od studentů pro studenty se dá nahlasit a oni vám ji zpropagují. 

S. Jeřábek: Cena Jana Opletala je taky teď v průběhu. Da se nominovat jeden 
student nebo skupina.  

M. Dvořáková: Hledaji se lidé, kteří by s akci pomohli. Kdo by chtěl, muže 
kontaktovat naší emeritní prezidentku D. V. I. Sedlmajerovou. 

10 Různé  
Po dlouhé diskuzi ohledně situace v klubu PodOLee podal předseda Karel 
Jakubů na místě rezignaci k rukám prezidenta SU ČVUT. 

Konec schůze 
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